
Zápisnica č. 43 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 27. septembra 2004 
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Robert Špaček, Ján Kalužný, Ernest Bučko 

Helena Žideková, Robert Redhammer, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  
 
Program rokovania: 
1. Virtuálna akademická knižnica STU (pror. Redhammer) 
2. Propagačné a darčekové predmety STU (pror. Špaček) 
3. Predbežný scenár osláv 70. výročia založenia STU (pror. Špaček) 
4. Marketingový plán a návrh rozpočtu ICV STU na rok 2005 (Ing. Babinský) 
5. Ročné hodnotenie vzdelávania študentmi (pror. Kalužný) 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Virtuálna akademická knižnica STU (pror. Redhammer) – Príloha 1 
2) Propagačné a darčekové predmety STU (pror. Špaček). 
3) Marketingový plán a návrh rozpočtu ICV STU na rok 2005 (Ing. Babinský). 
4) Hodnotenie kvality výučby a učiteľov na STU v akademickom roku 2003/2004 (pror. 

Kalužný) – Príloha 2 
5) Predpokladané finančné náklady pilotného projektu CAMPUS ONLINE (pror. Molnár). 
6) Požiadavky na kapitálové výdavky fakúlt z fondu reprodukcie (pror. Bučko). 
7) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv (pror. Bučko). 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  
 
Nesplnené úlohy: 1/40/2004, 2/40/2004 – plnenie týchto úloh pokračuje. 
 
Ing. Babinský predložil písomný materiál „Marketingový plán a návrh rozpočtu ICV STU na 
rok 2005“, ktorý bol doručený neskoro, nebolo možné ho preštudovať a preto jeho 
prerokovanie bolo presunuté na nasledujúce zasadnutie Vedenia STU.. 
 
 
K bodu 1 Virtuálna akademická knižnica STU (pror. Redhammer) 
 
Pror. Redhammer : predložil písomný materiál a informoval o stave virtuánej knižnice na 

STU v roku 2004 a o zámeroch do budúcnosti. Cieľom je poskytnúť 
študentom aj učiteľom STU prístup k pôvodným vedeckým prácam vo 
vedeckých časopisoch on-line. Navrhuje elektronický prístup do 
databáz objednávať pre celú STU a uhrádzať ho z prostriedkov 
univerzity ešte pre ich rozdelením na fakulty. 

Problémy: Finančnú úhradu je potrebné urobiť vždy v októbri na celý ďalší rok. K tomuto 
termínu je potrebné mať príslušnú sumu k dispozícii. Spoločným – jednotným 
prístupom za celú STU sa získajú množstevné zľavy. 
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Kvestorka Žideková: Na rok 2004 boli uhradené prostriedky za prístup do databáz vo výške 
1,2 mil. Sk a doteraz svoj podiel nezaplatili fakulty MTF, FIIT a FEI. 
Prihovára sa za univerzitný prístup k tejto veci. 

Rektor Báleš: je potrebné vypracovať štatút tejto virtuálnej knižnice. 
 
Úloha č. 1/43/2004 
Rektor STU ukladá úlohu vypracovať návrh štatútu virtuálnej knižnice na STU. 
Z: pror. Redhammer 
T: 6. 12. 2004 
 
Úloha č. 2/43/2004 
Rektor STU ukladá úlohu vypracovať návrh na spôsob financovania virtuálnej knižnice na 
STU. 
Z: Kvestorka Žideková 
T: február 2005 
 
 
K bodu 2 Propagačné a darčekové predmety STU (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček: predložil písomný materiál a podrobne komentoval jeho obsah. Materiál je 

rozdelený na dve časti: darčekové predmety a propagačné materiály. Každá 
obsahuje konkrétne návrhy vrátane odhadu finančných nákladov. 

 
Pror. Molnár: navrhol urobiť výber týchto predmetov tak, aby sme sa prezentovali ako 

technici. 
Predseda AS Žalman: uviedol, že časť z financií potrebných na realizáciu uvedených návrhov 

môže byť aj z Nadácie STU. 
Rektor Báleš: Návrh darčekových predmetov v bode 1 považuje za dobrý. Mapa je finančne 

veľmi náročná a náklad je tiež dosť vysoký. Navrhol využiť aj CD, ktoré má 
súbor Technik + vyrobiť tričká v neutrálnych farbách (biela, čierna) 
s jednoduchým nápisom, ktoré by sa predávali buď cez študentské parlamenty 
alebo v predajniach literatúry na fakultách. 

Pror. Kalužný: STU má mať v prvom rade solídnu propagačnú brožúrku v slovenskom aj 
anglickom jazyku, lebo v súčasnosti nemá žiaden takýto aktuálny materiál. 
Navrhuje radšej menšie náklady a častejšie ich aktualizovať. 

Pror. Redhammer: navrhuje robiť propagačnú brožúrku profesionálne a to čo najskôr. 
 
Uznesenie č. 1/43/2004 
Vedenie STU súhlasí s s predloženým návrhom darčekových a propagačných predmetov 
s pripomienkami. Realizácia procesu bude rozdelená na etapy. 1. etapa, ktorá sa začína 
prakticky ihneď bude zahrňovať: propagačnú brožúru a prezentačné CD o STU v slovenskom 
aj anglickom jazyku, darčekové predmety podľa bodu 1 predloženého návrhu, tričká 
a šiltovky, darčekové predmety podľa bodu 2 návrhu budú vybraté z katalógu. Mapa je z tejto 
etapy vyčlenená. 
 
 
K bodu 3 Predbežný scenár osláv 70. výročia založenia STU (pror. Špaček) 
 
Tento bod rokovania bol presunutý na výjazdné zasadnutie Vedenia STU 7.-8.10.2004.  
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K bodu 4 Marketingový plán a návrh rozpočtu ICV STU na rok 2005 (Ing. Babinský) 
 
Tento bod bol stiahnutý z rokovania Vedenia STU, pretože materiál bol dodaný neskoro 
a nebolo ho možné riadne preštudovať. Bude zaradený na nasledujúce rokovanie Vedenia 
STU v dňoch 7.-8.10.2004. 
 
 
K bodu 5 Ročné hodnotenie vzdelávania študentmi (pror. Kalužný) 
 
Pror. Kalužný predložil písomný materiál na túto tému. Pripomenul, že súčasťou udržovania 

a zvyšovania kvality vzdelávania je aj jeho hodnotenie študentmi. Podľa 
zákona o VŠ majú študenti právo aspoň 1-krát ročne na takéto hodnotenie. 
Túto aktivitu je treba na STU koordinovať a pripraviť spoločný dotazník 
použiteľný na všetkých fakultách STU. Žiadna z fakúlt totiž neplní literu 
zákona v plnom rozsahu (obsah dotazníkov, zapojenosť študentov všetkých 
troch stupňov VŠ vzdelávania, nízka zapojenosť študentov). 

 
Pror. Molnár: pripravovaný systém CAMPUS ONLINE tiež obsahuje takýto blok, ktorý 

navrhuje nazvať –manažment kvality. 
Rektor Báleš: dobré skúsenosti sú s anonymnými anketami robenými na fakulte v rámci 

zápisu študentov. 
 
Stanovisko č. 1/43/2004 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Hodnotenie kvality výučby učiteľov na STU 
v akademickom roku 2003/2004“ a schvaľuje v ňom uvedené návrhy opatrení 
s pripomienkami. 
 
Úloha č. 3/43/2004 
Rektor STU ukladá dokončiť tvorbu systému riadenia kvality vzdelávania na STU, ktorého 
organickou súčasťou bude plnenie § 70 ods. 1 písm. h) zákona č. 131/2002 o vysokých 
školách. 
Z: pror. Kalužný 
T: 31. 1. 2005 
 
 
K bodu 6 Rôzne 
 
1) Pror. Molnár: informoval o písomnom materiále „Predpokladané finančné náklady 

pilotného projektu CAMPUS ONLINE“, ktorý bol odoslaný ministrovi školstva. Pilotný 
projekt bude realizovaný na 5 univerzitách v SR: STU Bratislava, UK Bratislava, TU 
Košice, ŽU Žilina, a TU Zvolen. Náklady sú rozčlenené podľa toho, či sa bude jednať 
o spoločný postup, alebo o individuálnu implementáciu. 

 
2) Pror. Redhammer: informoval, že STU dostala súhlas na vypísanie tendra na 

rekonštrukciu budovy na Pionierskej ulici, ktorá bude slúžiť ako Univerzitný 
Technologický inkubátor. 

 
3) Kvestorka Žideková: informovala Vedenie STU, že už došli finančné prostriedky z MŠ SR 

určené na dofinancovanie VŠ a štipendií doktorandov. 
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4) Predseda AS Žalman informoval: 
- O najbližšom termíne rokovania PAS STU a AS STU 
- V piatok 1.10.2004 bude pracovná porada študentskej časti AS STU za účelom 

pripomienkovania nového ubytovacieho poriadku na ŠD STU. 
- Pri Rade pre rozvoj a financovanie pracuje komisia na metodiku rozpisu dotácií pre 

verejné VŠ. Príslušný materiál bol rozoslaný prorektorom STU a dekanom fakúlt STU na 
pripomienkovanie. 

 
5) Ing. Timár : požiadal Vedenie STU, aby zaujalo stanovisko k požiadavke dekana Janíčka 

vyslovenej na rokovaní KR STU ohľadom zasielanie zápisníc z Vedenia STU aj dekanom 
fakúlt. 

 
Stanovisko č. 2/43/2004 
Vedenie STU považuje túto požiadavku za zbytočnú, nakoľko zápisnice z rokovania Vedenia 
STU sú v plnom znení uverejňované na www stránke STU, kde je k nim prístup 24 hodín 
denne. 
 
6) Kvestorka Žideková: upozornila na potrebu vykonať kontrolu nájomných zmlúv a tokov 

financií za nájmy na fakultách STU, nakoľko príslušný príkaz rektora sa nie všade 
dôsledne plní. 

 
7) Rektor Báleš: je potrebné urobiť poriadok s parkovaním vozidiel v areáli STU na 

Vazovovej ulici. Všetky externé subjekty budú mať parkovanie spoplatnené. 
 
8) Pror. Bučko: Požiadavky na kapitálové výdavky fakúlt z fondu reprodukcie. 
 
Pror. Bučko predložil písomný materiál, ktorý obsahoval tieto požiadavky: 
- FIIT STU žiada na opravu strechy bloku D v Mlynskej doline sumu 800 tis. Sk. 
- SvF STU žiada na opravu striech blokov A, B na Radlinského ulici sumu 9,8 mil. Sk. 
- R STU žiada na opravu striech a svetlíkov objektu na Laurinskej 14 sumu 2,359 mil. Sk. 
- FA STU žiada na odstránenie statických porúch na objekte „Provizórium“ v areáli 

Vazovova 5 sumu 9,1 mil. Sk. 
Vedenie STU prerokovalo tieto požiadavky a prijalo nasledujúce uznesenie. 
 
Uznesenie č. 1/43/2004 
Vedenie STU odsúhlasilo finančný príspevok pre FIIT STU vo výške 100 tisíc Sk a pre 
sanáciu objektu STU na Laurinskej 14 odsúhlasilo sumu cca 830 tisíc Sk. Všetky ostatné 
požiadavky budú postúpené na MŠ SR so žiadosťou o ich financovanie. 
 
9) Pror. Bučko : Nájomné zmluvy. 
 
Pror. Bučko predložil Vedeniu STU 4 návrhy nájomných zmlúv, ktorých dĺžka nájmu 
presahuje obdobie 1 rok. Všetky zmluvy majú štandardnú formu, ktorú kontroluje právne 
oddelenie R STU. Jedná sa o zmluvy s firmami:  NIKÉ, s. r. o., ABANICO, s. r. o., 
MÚRTEL, s. r. o., MUR TOO –Ing. Ladislav Bujna. 
 
Stanovisko č. 3/43/2004 
Vedenie STU prerokovalo predložené nájomné zmluvy a schválilo ich.  
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Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 

 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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